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Råd för funktionshinderfrågor 

vid miljö- och hälsoskyddsnämnden 

och fastighetsnämnden 

Möte mellan 

fastighetsnämndens 

presidium och rådet för 

funktionshinderfrågor 
 

   
 

 Tid Måndagen den 14 mars 2016  

kl 13.00 – 13.30 
   

 Plats Sessionssal B, Tekniska Nämndhuset 
   

  

Närvarande  

 Ledamöter: 

 Stefan Mattsson (SRF), ordföranden 

Dolores Back (HSO/NHR), vice ordföranden  

Amir Amirriazi (HSO/DHR) 

Britt-Marie Karlsson (HSO-FEB)  

Jesper Kihlberg (HSO/ÅSS)  

Eva Söderbärj (HSO/FUB)  

Britt-Inger Stjernström (HSO/R) 

 

Övriga: 

Jan Valeskog (S), ordförande i fastighetsnämnden 

Richard Bengtsson (FP), vice ordförande i 

fastighetsnämnden 

 

 
Tjänstemän: 

 Åsa Öttenius, fastighetsdirektör 
Joel Sand, rådets sekreterare 
 
 

 Rådets ordförande Stefan Mattsson hälsar samtliga 

välkomna. 

 

Rådets ordförande Stefan Mattsson inleder med det ämne 

som föreslagits för diskussion av rådet: 

 
1. Idrottsförvaltningen och fastighetsförvaltningen 

skall samarbeta kring stadens idrottslokaler. 

Framtagandet av nya lokaler samt de befintliga.  

 
Vi är intresserade av att skapa något forum där de 

bägge FH råden skulle kunna vara med och få 

diskutera tillgänglighet för alla. Vi vill diskutera hur 

man skulle kunna hitta möjliga vägar för 

samordning. 
 

Jan Valeskog svarar:  

Frågan om samarbetet mellan fastighetskontoret och 
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idrottsförvaltningen har varit uppe i andra 

sammanhang tidigare, där nämnden haft synpunkter 

på hur det fungerar. Det har på senare tid varit en 

positiv utveckling och samarbetet fungerar bättre 

idag. Det är bra om också råden kan samordna sig 

kring frågor som är gemensamma, eftersom det är 

mycket som händer kring idrottsanläggningarna med 

renoveringar och liknande. 

 

Stefan Mattson: 

Det skulle vara bra om råden kunde ha gemensamma 

möten där tjänstemän från båda förvaltningarna är 

med. 

 

Dolores Back: 

Det är idag en brist att råden inte kan vara med hela 

vägen, som när idrottsförvaltningen hade egen 

rådighet över frågorna. Det krävs mer samordning 

mellan tjänstemännen och de bägge på de olika 

förvaltningarna. 

 

Det råder samstämmighet på mötet om att det finns 

fördelar med att hålla ett gemensamt möte med råden för 

funktionshinderfrågor för fastighetskontoret och 

idrottsförvaltningen. Nämndpresidiet och 

fastighetsdirektören föreslår att rådets sekreterare 

samordnar ett mötestillfälle för råden. 

 

Därefter ställer Richard Bengtsson följande fråga: 

 

2. Upplever ni att de byggherrar som kontoret 

använder har rätt kompetens kring 

tillgänglighetsfrågor? 

 

Amir Amirriazi svarar: 

Möjligheterna att påverka i ett projekt beror 

framförallt på när rådet kommer in i processen. 

Kommer rådet in för sent i ett renoveringsprojekt är 

det svårt att få till ordentliga tillgänglighetsåtgärder. 

 

Stefan Mattson: 
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Företagen har tillgänglighetsexperter som de 

använder sig av och det är bra, men kunskapen 

upplevs inte som tillräckligt utbredd bland 

arkitekterna. Det ligger för lite fokus på 

tillgänglighetsaspekter i den utbildning som 

arkitekter får. 

 

Eva Söderbärj: 

Möjligheten att granska och göra platsbesök är värt 

mycket. Det finns goda exempel på det från 

idrottförvaltningens råd. 

 

Åsa Öttenius: 

Regler och krav följs av de entreprenörer som 

kontoret tar in, men vissa avvägningar kan vara svåra 

att göra och då är det bra om rådet kan bistå med 

hjälp. Där behöver också tjänstemännen vara ett stöd 

och utse de viktigaste projekten som rådet bör vara 

delaktiga i. 

 

Dolores Back: 

Det skulle vara bra med någon på kontoret som 

samlar kunskap kring tillgänglighetsfrågor och hur 

man kan arbeta med dem. 

 

Åsa öppnar för möjligheten att ha någon eller några som 

samlar erfarenheter och kunskap i tillgänglighet på 

kontoret. 

 

Jan Valeskog tar upp några av de ämnen som är aktuella 

just nu: 

 

Stadsbibliotekets renovering – Det finns en viss oro över 

kostnaderna för projektet, men arbetet fortskrider. 

 

TN-husets upprustning – Det blir ingen flytt utan 

förvaltningarna blir kvar i TN-huset som ska renoveras. 

Sannolikt kommer Separatorhuset användas som 

evakueringslokaler under tiden. 

 

Entreprenadkostnader går upp – Byggnadsarbetare och 
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hantverkare är en bristvara just nu, därför har 

marknadspriserna för de tjänsterna gått upp mycket 

jämfört med övrig prisutveckling. Det hör ihop med att 

det byggs mycket i Stockholm. 

 

Stefan Mattson tackar för mötet.  

 

 

 

Vid anteckningarna 

Joel Sand 

 


